

# Special Community Bulletin



No 35/21

Thursday, 7 October 2021

Dear Parents and Carers,

## A Confirmed Case of COVID-19

A confirmed case of COVID-19 (a child), who attended the school on Monday, was reported to Good Samaritan today.

**As a consequence, the school will be closed to all students, staff and community members until further notice.** This will allow for a deep clean and sanitisation of the school to occur.

**This means no on-site supervision will be provided today and tomorrow.**

Online learning will continue as per your child's usual daily routine.

I am awaiting advice from the Department of Health and Human Services (DHHS) as to what, if any, further actions will be required.

In the meantime, I am taking a very cautious approach.

**Children and family members who attended the school on Monday 5 October should stay home and limit their movements outside the home until advised otherwise.**

If you or your child is identified as a primary close contact or secondary close contact, DHHS will get in touch with you directly. These calls or text messages can come from private or unknown numbers. Please answer these calls or follow text message advice if you receive a call or text message.

**If you or anyone in your family develops even the mildest of symptoms, please get tested.**

### NEARBY TESTING SITES

<p><b><i>Roxburgh Park Youth and Recreation Centre</i></b> 75 Lakeside Drive, Roxburgh Park</p> <p>Opening Hours Monday: 8:00 AM - 6:00 PM Tuesday: 8:00 AM - 6:00 PM Wednesday: 8:00 AM - 6:00 PM Thursday: 8:00 AM - 6:00 PM Friday: 8:00 AM - 6:00 PM Saturday: 8:00 AM - 6:00 PM Sunday: 8:00 AM - 6:00 PM</p> <p>Note: Remain in the vehicle at all times.</p>	<p><b><i>Northern Health - Craigieburn Centre</i></b> 274-304 Craigieburn Road, Craigieburn.</p> <p>Opening Hours Monday: 8:00 AM - 6:00 PM Tuesday: 8:00 AM - 6:00 PM Wednesday: 8:00 AM - 6:00 PM Thursday: 8:00 AM - 6:00 PM Friday: 8:00 AM - 6:00 PM Saturday: 8:00 AM - 6:00 PM Sunday: 8:00 AM - 6:00 PM</p> <p>Note: Remain in the vehicle at all times.</p>
---	--

**NOW OPEN**

**Coolaroo Testing Hub**

Home Co, 1550 Pascor Vale Road,  
Coolaroo

Opening Hours

Monday: 8:00 AM - 8:00 PM  
Tuesday: 8:00 AM - 8:00 PM  
Wednesday: 8:00 AM - 8:00 PM  
Thursday: 8:00 AM - 8:00 PM  
Friday: 8:00 AM - 8:00 PM  
Saturday: 8:00 AM - 8:00 PM  
Sunday: 8:00 AM - 8:00 PM

**Coolaroo Respiratory Clinic**

512 Barry Road, Coolaroo.

Opening Hours

Monday: 9:00 AM - 1:00 PM  
Tuesday: 9:00 AM - 1:00 PM  
Wednesday: 9:00 AM - 1:00 PM  
Thursday: 9:00 AM - 1:00 PM  
Friday: 9:00 AM - 1:00 PM  
Saturday: closed  
Sunday: closed

Note: Appointment required call 8840 0800

Of course we all have a role to play if we are to stay COVIDSafe over the weeks and months ahead:

- Practise good hygiene and regularly and thoroughly wash your hands.
- Maintain physical distancing, keep at least 1.5 metres away from others.
- Carry a face mask when you leave home unless you have a lawful reason not to. It is strongly recommended you wear one whenever you cannot keep 1.5 metres distance from others.
- Wear a face mask when required, unless a lawful exception applies.
- If you feel unwell do not go to work or school.
- Get tested at a nearby testing location. Return home immediately.
- Sign in to venues using the QR code system where required
- If you are eligible, get vaccinated. COVID-19 vaccines are safe, free and voluntary. COVID-19 vaccines are effective at preventing infection and protecting against serious illness from COVID-19. Getting vaccinated is the best way you can protect yourself, your family and our school community from further outbreaks.
- For more information on vaccinations and how to book an appointment, visit [www.coronavirus.vic.gov.au](http://www.coronavirus.vic.gov.au) or use the Australian Government's COVID-19 vaccine clinic finder. You can also contact the Department of Health Coronavirus hotline on 1800 675 398 (press 0 for an interpreter)

You can be assured that, in our efforts to support the good health of the school community, the school staff continue to ensure strict adherence to our broad range of COVIDSafe measures.

I will be incontact once further information comes to hand.

Thank you for your ongoing support and cooperation.

Yours sincerely,



Paul Sedunary

Principal

# نشرة مدرسية خاصة

7 تشرين الأول 2021

أعزائي أولياء الأمور ومقدمي الرعاية ،

## حالة مؤكدة من كوفيد19

تم إبلاغ مدرسة كود سامرتن عن حالة مؤكدة لـ كوفيد19 لطفل داوم في المدرسة يوم الاثنين الماضي 5 تشرين الأول .

نتيجة لذلك ، سيتم إغلاق المدرسة لجميع الطلاب والموظفين وأفراد المجتمع حتى إشعار آخر. وهذا يعطي المجال لتنظيف عميق وتعقيم للمدرسة.

هذا يعني أنه لن يتم توفير إشراف في الموقع اليوم وغداً.

سيستمر التعلم عبر الإنترنت وفقاً للروتين اليومي المعتاد لطفلك.

إنني في انتظار نصيحة من وزارة الصحة والخدمات الإنسانية (DHHS) بشأن الإجراءات الإضافية المطلوبة ، إن وجدت.

في غضون ذلك ، أتحذركم بشدة من الحذر.

يجب على الأطفال وأفراد الأسرة الذين حضروا المدرسة يوم الاثنين 5 تشرين الأول البقاء في المنزل والحد من تحركاتهم خارج المنزل حتى يتم إخبارهم بخلاف ذلك.

إذا تم تحديدك أنت أو طفلك على أنهما جهة اتصال أساسية وثيقة أو جهة اتصال وثيقة ثانوية ، فستتصل إدارة الصحة والخدمات الإنسانية بك مباشرة. يمكن أن تأتي هذه المكالمات أو الرسائل النصية من أرقام خاصة أو غير معروفة. يرجى الرد على هذه المكالمات أو اتباع نصيحة الرسائل النصية إذا تلقيت مكالمة أو رسالة نصية.

إذا ظهرت عليك أنت أو أي شخص في عائلتك حتى أبسط الأعراض ، فيرجى إجراء الاختبار.

<p><b>Roxburgh Park Youth and Recreation Centre</b> مركز الشباب في روكسبيرك بارك 75 Lakeside Drive, Roxburgh Park</p> <p>Opening Hours Monday: 8:00 AM - 6:00 PM Tuesday: 8:00 AM - 6:00 PM Wednesday: 8:00 AM - 6:00 PM Thursday: 8:00 AM - 6:00 PM Friday: 8:00 AM - 6:00 PM Saturday: 8:00 AM - 6:00 PM Sunday: 8:00 AM - 6:00 PM</p> <p>Note: Remain in the vehicle at all times.</p>	<p><b>Northern Health - Craigieburn Centre</b> مركز كركيبيرن - الصحة الشمالية 274-304 Craigieburn Road, Craigieburn.</p> <p>Opening Hours Monday: 8:00 AM - 6:00 PM Tuesday: 8:00 AM - 6:00 PM Wednesday: 8:00 AM - 6:00 PM Thursday: 8:00 AM - 6:00 PM Friday: 8:00 AM - 6:00 PM Saturday: 8:00 AM - 6:00 PM Sunday: 8:00 AM - 6:00 PM</p> <p>Note: Remain in the vehicle at all times.</p>
<p style="text-align: center;"><b>OW OPEN</b></p> <p><b>Coolaroo Testing Hub</b> مركز كولارو للفحص Home Co, 1550 Pascor Vale Road, Coolaroo</p> <p>Opening Hours Monday: 8:00 AM - 8:00 PM Tuesday: 8:00 AM - 8:00 PM Wednesday: 8:00 AM - 8:00 PM Thursday: 8:00 AM - 8:00 PM Friday: 8:00 AM - 8:00 PM Saturday: 8:00 AM - 8:00 PM Sunday: 8:00 AM - 8:00 PM</p>	<p><b>Coolaroo Respiratory Clinic</b> عيادة كولارو للجهاز التنفسي 512 Barry Road, Coolaroo.</p> <p>Opening Hours Monday: 9:00 AM - 1:00 PM Tuesday: 9:00 AM - 1:00 PM Wednesday: 9:00 AM - 1:00 PM Thursday: 9:00 AM - 1:00 PM Friday: 9:00 AM - 1:00 PM Saturday: closed Sunday: closed</p> <p>Note: Appointment required call 8840 0800</p>

بالطبع لدى جميعنا دور نلعبه إذا أردنا أن نبقى آمنين وبعيدين عن الكوفيد خلال الأسابيع والأشهر المقبلة:

- ممارسة النظافة الجيدة و اغسل يديك جيداً بانتظام.
- الحفاظ على التباعد الجسدي ، والابتعاد عن الآخرين بمسافة 1.5 متر على الأقل.
- احمل قناع وجه عند مغادرة المنزل ما لم يكن لديك سبب قانوني لعدم القيام بذلك. يوصى بشدة بارتداء واحدة عندما لا تستطيع الابتعاد عن الآخرين بمسافة 1.5 متر.
- ارتد قناعاً للوجه عند الحاجة ، ما لم ينطبق استثناء قانوني.
- إذا شعرت بتوعدك ، لا تذهب إلى العمل أو المدرسة.
- اخضع للاختبار في مكان قريب للاختبار. العودة إلى المنزل على الفور.
- تسجيل الدخول إلى الأماكن باستخدام نظام رمز الاستجابة السريعة عند الحاجة
- إذا كنت مؤهلاً ، فاحصل على اللقاح. لقاحات كوفيد19 آمنة ومجانية وطوعية. لقاحات كوفيد19 فعالة في الوقاية من العدوى والحماية من الأمراض الخطيرة من التطعيم هو أفضل طريقة لحماية نفسك وعائلتك ومجتمعنا المدرسي من تفشي المرض.

- لمزيد من المعلومات حول التطعيمات وكيفية حجز موعد ، تفضل بزيارة [www.coronavirus.vic.gov.au](http://www.coronavirus.vic.gov.au) أو استخدم أداة البحث عن لقاءات كوفيد19 التابعة للحكومة الأسترالية. يمكنك أيضًا الاتصال بالخط الساخن الخاص بفيروس كورونا التابع لوزارة الصحة على الرقم 1800675398 (اضغط 0 للحصول على مترجم)

يمكنك أن تطمئن إلى أنه في إطار جهودنا لدعم الصحة الجيدة للمجتمع المدرسي ، يواصل طاقم المدرسة ضمان الالتزام الصارم بمجموعة واسعة من تدابير التحصين ضد كوفيد الخاصة بنا. سأكون غير على اتصال بمجرد وصول مزيد من المعلومات في متناول اليد. شكرًا لك على دعمك وتعاونك المستمر.

بول سيدينييري  
مدير المدرسة